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Protokół Nr XLIII/22 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

 z  dnia 25 lutego 2022 r.  

   

Obrady rozpoczęto 25 lutego 2022 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:10  tego samego 

dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni   

 Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Leszek Juda  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska  

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka  

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

  

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XLIII sesje Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator powitała 

Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy oraz 

mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy.   Dodała również, że w związku z wprowadzeniem nowych wymogów 

prawnych wynikających z Ustawy o Dostępności Cyfrowej, które m.in. nakładają na samorządy 

obowiązek udostępniania wraz z materiałem video, również napisów dla osób niesłyszących, 

nagrania z Sesji mogą pojawiać się z opóźnieniem, z uwagi na czas potrzebny do ich przygotowania. 

 

 Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica  Pani Krystyna Bator poprosiła radnych o potwierdzenie 

na tabletach swojego uczestnictwa w dzisiejszej sesji. Następnie poinformował, że 12 radnych 

potwierdziło swoją obecność (nieobecny radny: Konrad Guła , Marian Strzelecki, Wiesław 

Czupryn). 

Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. Nie zgłoszono 

uwag.  
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Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Grembosz, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław 

Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Maciej Płatos 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Marian Tomasz Strzelecki 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XLII/22 z dnia 24 stycznia 2022r. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej Oleśnica za 2021 rok. 

7. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji stałych z działalności Komisji Rady Miejskiej 

Oleśnica za 2021 rok. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. przyjęcia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z obszaru Gminy 

Oleśnica na lata 2021-2032 

b. określenia zasad finansowania realizacji zadań z zakresu demontażu i usuwania 

wyrobów zawierających azbest z obszaru Gminy Oleśnica 

c. przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Oleśnica w 2022 roku” 

d. przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii za rok 2021 

e. zmiany Statutu Ekologicznego Związku Gospodarki Odpadami Komunalnymi z 

siedzibą w Rzędowie 

f. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2022-2032 
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g. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2022 rok 

9. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

10. Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad XLIII Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

 

 

Ad 4.    Przyjęcie Protokołu Nr XLII/22 z dnia 24 stycznia 2022r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

Wyniki głosowania 

 Przyjęcie Protokołu Nr XLII/22 z dnia 24 stycznia 2022r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Grembosz, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław 

Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Maciej Płatos 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Marian Tomasz Strzelecki 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła interpelacja ani też zapytanie na piśmie.    

 

Ad 6. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej Oleśnica za 2021 rok. 

Pani Krystyna Bator Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiała sprawozdanie z działalności 

Rady Miejskiej Oleśnica za 2021 rok, który stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  
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Ad 7. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji stałych z działalności Komisji Rady 

Miejskiej Oleśnica za 2021 rok. 

 

Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarczej, Budżetu i Finansów przedstawił radny Leopold Rup  

Sprawozdanie z pracy Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych za 2021 rok 

przedstawił    radny Łukasz Kozłowski  

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Oleśnica za rok 2022 

przedstawiała  radna Aneta Skurska.  

Do dnia 31 grudnia 2020 roku do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nie skierowano do analizy                   

i opiniowania skarg na działalność Burmistrza i gminnych jednostek organizacyjnych, wniosków                   

i petycji składanych przez obywateli.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Piotr Maciej Płatos zapytał ile projektów  uchwał wpłynęło z inicjatywy radnych oraz 

zapytał ile procent zadań zostało wykonane przez gminę z zadań , które zaproponowała Komisja 

Gospodarcza.  

Pani Przewodnicząca odpowiedziała, że w 2021 roku nie wpłynęły projekty uchwał od grupy 

radnych.  

Przewodniczący Komisji Gospodarczej (…) odpowiedział, że jego zdaniem zostało wykonanych 

około 40 % zadań.  

 

Ad 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. przyjęcia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z obszaru 

Gminy Oleśnica na lata 2021-2032 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

była na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 23 lutego br.  

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 3 osoby  za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały, 2 osoby nieobecne 
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Komisja Rewizyjna  – 3 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 osoba 

nieobecna. 

 

 W dyskusji wzięli udział: 

- radny Piotr Maciej Płatos poprosił o zmianę uchwały tj. uzupełnienie o zapis zobowiązujący 

Burmistrza do wymiany rur azbestowych w sieci wodociągowych  ( około 100 metrów w 

Sufczycach).  

Pani Przewodnicząca zarządziła 10 minutową przerwę.  

Po przerwie Pani Przewodnicząca poinformowała, ze po dyskusji i uzgodnieniach z pracownikiem, 

który opracowywał procedowany projekt uchwały wyjaśniła, ze w Oleśnicy nie mamy wodociągu 

z rur azbestowych , odcinek około 100 metrowy znajduje się w Sufczycach, w sprawie wniosku 

radnego Piotra Płatosa proponuje się przedstawić go na komisji i ewentualnie przedłożyć projekt 

uchwały.  

Pan Burmistrz podsumował, że na ul. Zarzecze woda nie płynie rurami azbestowymi.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z obszaru Gminy Oleśnica na lata 

2021-2032.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Krystyna Bator, Wiesław Grembosz, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława 

Skurska, Marian Józef Tendera 

PRZECIW (1) 

Piotr Maciej Płatos 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Franciszek Skórski 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Marian Tomasz Strzelecki 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 10 „za”, 1 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 1  podjęła: Uchwałę Nr XLIII/ 340 /22. 
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b. określenia zasad finansowania realizacji zadań z zakresu demontażu i 

usuwania wyrobów zawierających azbest z obszaru Gminy Oleśnica 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

była na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 23 lutego br. 

  

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 3 osoby za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały, 2 osoby nieobecne 

Komisja Rewizyjna  – 3 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 osoba 

nieobecna. 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Grembosz, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław 

Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

PRZECIW (1) 

Piotr Maciej Płatos 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Marian Tomasz Strzelecki 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 11 „za”, 1 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLIII/341 /22. 
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c. przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Oleśnica w 2022 

roku” 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

była na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 23 lutego br. 

 

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 3 osoby za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały, 2 osoby nieobecne  

Komisja Rewizyjna  – 3 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 osoba 

nieobecna. 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Grembosz, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef 

Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLIII/342 /22. 

 

d. przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii za rok 2021 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

była na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 23 lutego br. 
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Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 3  osoby  za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały, 2 osoby nieobecne  

Komisja Rewizyjna  – 3 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 osoba 

nieobecna. 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Grembosz, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef 

Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLIII/ 343/22. 

 

e) zmiany Statutu Ekologicznego Związku Gospodarki Odpadami Komunalnymi z 

siedzibą w Rzędowie 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

była na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 23 lutego br. 

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 3 osoby za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały, 2 osoby nieobecne  

Komisja Rewizyjna  – 3 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 osoba 
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nieobecna. 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Grembosz, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef 

Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLIII/ 344 /22. 

e. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2022-2032, 

 Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

była na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 23 lutego br. 

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 3 osoby za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały, 2 osoby nieobecne  

Komisja Rewizyjna  – 3 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 osoba 

nieobecna. 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Grembosz, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef 

Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 
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NIEOBECNI (3) 

Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Marian Tomasz Strzelecki 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLIII/345  /22. 

f. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2022 rok. 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

była na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 23 lutego br. 

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 3 osoby za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały, 2 osoby nieobecne  

Komisja Rewizyjna  – 3 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 osoba 

nieobecna. 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XLIII/346 /22. 

Ad. 9. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz poinformował o następujących sprawach:  

- przygotowujemy się  rozruchu  technologicznego oczyszczalni ścieków , zadanie rozbudowy 

oczyszczalni ścieków przedłużamy do 10 czerwca br. ,  

- próbujemy zlokalizować te miejsca , w których mamy problemy z dużym napływem ścieków do 

oczyszczalni ścieków. Zabrania się wprowadzania wód opadowych i drenażowych do kanalizacji 

sanitarnej. W związku z tym   prosimy  właścicieli tych nieruchomości, z których wody opadowe i 

drenażowe odprowadzane są do kanalizacji sanitarnej o niezwłoczne usunięcie takich podłączeń   

Planowane jest prowadzenie kontroli posesji w ww. zakresie a w przypadku stwierdzenia 

nielegalnych podłączeń sprawy będą przekazywane do właściwych organów ścigania. 

- Rządowy Program Przebudowy Dróg Samorządowych – jeden wniosek dotyczył mostu w 

Strzelcach i przebudowy drogi miedzy Wolka Oleśnicką a Borzymowem i do granicy z Beszową. 
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Strzelce znajdują się na liście rankingowej( dofinansowanie na poziomie 60 %)  , niestety druga 

droga nie.  

- odbył się konwent Wójtów i Burmistrzów Powiatu Staszowskiego, gdzie omawiana była sprawa 

przewozów pasażerskich – nie ma gotowych rozwiązań na dzień dzisiejszy,  

- odbyło się posiedzenie zdalne Wójtów, Burmistrzów, Prezydentów Miast regionu 

świętokrzyskiego, 

- odbyło się spotkanie z mieszkańcami ul. Nadstawie z projektantem nt. planowanej przebudowy 

tej ulicy,  

- przygotowujemy wniosek do programu „ Polski Ład” ( 4 pomysły inwestycji strategicznych tj. 

dofinansowanie Punktu Selektywnej Segregacji Odpadów Komunalnych,  rozbudowa Przedszkola 

Gminnego,  przebudowa starej plebanii na potrzeby Domu Seniora – opieka dzienna,  

modernizacja Domu Nauczyciela i instalacja fotowoltaiczna na obiektach szkolnych.  

W dyskusji udział wzięli:  

radny Tadeusz Kawa – odniósł się do kwestii nie otrzymania dofinansowania budowy drogi w 

Borzymowie , czy jest jeszcze inny plan.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że są jeszcze środki w PROW , jeżeli będzie nabór złożymy 

wniosek.  

radny Piotr Płatos zaproponował zatrudnienie firmy zewnętrznej do kontroli odprowadzania wód 

opadowych do kanalizacji, zapytał również czy uruchomienie nowej oczyszczalni ścieków 

zlikwiduje  problem na końcu  ul. Staszowskiej.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że żadna oczyszczalnia nie jest w stanie rozwiązać problemu , jeżeli 

są duże ilości wpuszczanej wody deszczowej do kanalizacji. Są ograniczenia technologiczne.  

radny Marian Tendera zapytał czy będą robione dwa krótkie odcinki dróg w Kępiu.  

Pan Burmistrz odpowiedział, ze w tym roku zrobimy je tłuczniowe.  

 

Ad. 10 .   Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

radny Piotr Płatos zapytał czy będą organizowane Dni Oleśnicy , zaznaczył, że na plac przy Domu 

Kultury wymaga zabezpieczenia, ponieważ parkują tam samochody. Zapytał czy Dom Kultury jest 

już odebrany i czy jest wybrany kierownik.  

Pan Burmistrz odpowiedział, ze planowane jest zabezpieczenie placu – donice z kwiatami, 

ławeczki. W sprawie Domu Kultury – projekt jeszcze nie jest rozliczony z ŚBRR – jako Gmina 

musimy rozliczyć projekt, jeżeli będzie rozliczony powołamy jednostkę i powołamy Dyrektora.  
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radny Wiesław Grembosz w sprawie wymiany oświetlenia ulicznego – kiedy będzie rozpoczęcie 

prac, w sprawie schodów przy Ośrodku Zdrowia, 

Pan Burmistrz projekt wymiany oświetlenia ulicznego cały czas trwa , w sprawie schodów przy 

Ośrodka Zdrowia, jeśli Państwo maja jakieś pomysły proszę o odpowiedź.  

radny Łukasz Kozłowski poinformował, ze planuje zwołać posiedzenie Kultury, Zdrowia                        

i Spraw Socjalnych, przekazał również informacje od Pani Kierownik Ośrodka Zdrowia tj. na 

chwile obecna w ośrodku pracuje 3 lekarzy , wszystkie dni od poniedziałku do piątku są 

zabezpieczone. Ośrodek Zdrowia poszukuje lekarza stomatologa.  

radny Piotr Płatos poprosił harmonogram prac wymiany oświetlenia ulicznego. 

Pan Burmistrz odpowiedział, ze to zadanie jest realizowane w formuje zaprojektuj-wybuduj.   

Pani Przewodniczącą przypomniała o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego za 2021 

rok.  

Ad.  11  Zamknięcie obrad XLIII Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

O godz. 14:10 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady XLIII sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator  

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz  

            

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XLIII/22 znajduje się pod adresem :       

https://www.youtube.com/watch?v=dKQS45Nd-PU 


